

「免費寬頻 力撐基層」服務計劃

有關計劃詳情請參閱 <https://cloud.e.hkbn.net/ToughTimesTogether>

香港學校訓輔人員協會與香港寬頻合作，為經濟困難中小學生及家庭送上兩年免費住宅寬頻服務，以減輕其經濟負擔及幫助他們改善生活，連繫社區。

本計劃由 2020 年 4 月 1 日上午 10 時開始接受申請。透過本會申請本計劃的中小學生家庭，必須經由學校申請，先到先得。

申請人須年滿 18 歲及持有香港身分證，未滿 18 歲的中小學生須由家長作為住宅寬頻服務申請人。

1. 每間學校最多推薦三位學生。
2. 申請學生家庭須符合下列任何一項資格，而申請學生家庭的住址亦在香港寬頻住宅的覆蓋範圍：
 - * 領取綜合社會保障援助；
 - 每月家庭入息相等或不超過香港家庭入息中位數的 55%；
 - 領取全額在職家庭津貼；
 - 領取學生資助處全額津貼之家庭；
 - 領取長者生活津貼；
 - 獲醫管局全數醫療費用減免； 或
3. 批核後，會於 8 月 31 日或之前，將結果通知學校，並向學校發放申請代碼。

如有興趣的同學，請在此 <https://forms.gle/kcVoUNGY7KuDgKgeA> 登記

“Free broadband Scheme”

For details of the plan, please refer to

<https://cloud.e.hkbn.net/ToughTimesTogether>

HKDCA cooperating with Hong Kong Broadband now provides two years of free residential broadband services to primary and secondary school students and families in financial difficulties to reduce their financial burden.

Applications for this program begins at 10 am on April 1, 2020. Primary and secondary student families must apply through the school on a first come, first served basis. Applicants must be at least 18 years and hold a Hong Kong Identity Card. Primary and

secondary school students under 18 must be applied by their parents.

1. Each school recommends a maximum of three students.
2. The applicant's family must meet any of the following qualifications, and the residential address of the applicant's family must cover the coverage of Hong Kong Broadband Residential:
 - ✓ Receiving CCSA;
 - ✓ The monthly household income is equal to or not more than 55% of the median household income in Hong Kong;
 - ✓ Receiving full grant of Working Family Allowance;
 - ✓ Receiving full subsidy from Financial Assistance Schemes for Primary & Secondary Students ;
 - ✓ Receiving Old Age Allowance;
 - ✓ Receiving medical fee waiving scheme from the Hospital Authority;
3. After approval, the results will be notified to the school on or before August 31, and an application code will be issued to the school.

If you are interested, please register here <https://forms.gle/kcVoUNGY7KuDgKgeA>